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Algus kell 16:00, lõpp kell 17:15 

Toimumise koht: Tõrva Vallavolikogu saal (Kevade 1, Tõrva)  

Koosoleku juhataja: Indrek Valner  

Protokollija: Tiiu Kukk  

Osalejad: Lauri Drubinš, Ülle Juht, Karl Kirt, Ilmar Kõverik, Giia Timpson, Indrek Valner,  

Puudus: Tiiu Vips  

Kutsutud: Tõrva Vallavalitsuse sekretär Tiiu Kukk 

 

Päevakord: 

1. Ülevaade Tõrva haridusvaldkonna arengust; 

2. Tõrva valla kultuurisündmused. 

 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Päevakorrapunkt  

Ülevaade Tõrva haridusvaldkonna arengust  
Ettekandja: abivallavanem Lauri Drubinš. Ettekandja andis esmalt ülevaate Tõrva Gümnaasiumi 

ja Tõrva Kooli koolijuhi konkursist. Ametikohale kandideeris 5 kandidaati, kellest kolmel oli 

täidetud nõutavad tingimused konkursil osalemiseks. 22.05.2023 toimusid vestlused kolme 

kandidaadiga ning toimus debatt Tõrva Gümnaasiumis. 

Komisjoni liikmed uurisid ettekandjalt milliseks jääb koolide majandamise struktuur? Lauri 

Drubinš selgitas, et koolide majandustöötajad hakkaksid töötama osakoormusega ning saaksid 

juhiseid Tõrva Gümnaasiumi majandustöötajalt. Kui mõnes asutuses oleks vaja suuremaid töid teha, 

siis saaks kaasata teiste koolide majandustöötajaid. See aitab majandamiskulusid kokku hoida. 

Murekohana tõi ettekandja välja õppelauda, mis asub Hummulis asuva lasteaia kõrval. Lasteaia 

kolimisega Hummuli mõisa ning tühjaks jäävale hoonele uue rakenduse leidmise (nt. müümine) tõttu 

peaks õppelauda sealt asukohast ära viima. Õppelauda lahti võtmine, transportimine ning teises 

kohas ülespanek maksaks umbes 50 000 €. Õppelauda eemaldamine vundamendilt ning kraana abil 

teisaldamine teise asukohta maksaks umbes 70 000 €. Hetkel tegeleb abivallavanem kolmanda 

variandi otsimisega.  

Komisjoni liige Ülle Juht uuris kas koolide raamatukogud lähevad ka ühtse juhtimise alla? Lauri 

Drubinš vastas jaatavalt, lisades, et koolide raamatukogude eest hakkaks vastutama Tõrva 

Gümnaasiumi raamatukoguhoidja. 

Komisjoni liikmed arutlesid koolide toitlustamise teemal. 



2 
Lauri Drubinš teavitas, et seoses Tõrva Gümnaasiumi B korpuse renoveerimistöödega on päevakorda 

tulnud ka Tõrva Muusikakoolile uute ruumide leidmine. Komisjoni liikmed arutlesid Muusikakooli 

ruumide võimaliku asukoha teemal. 

Ettekandja teavitas komisjoni liikmeid, et hetkel otsitakse Tõrva Avatud Noortekeskusele uut 

juhatajat ning Tõrva Gümnaasiumi staadionile sai paika soojak spordiinventari hoiustamiseks. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

2. Päevakorrapunkt  

Tõrva valla kultuurisündmused  
Ettekandja: abivallavanem Lauri Drubinš. 

Lauri Drubinš andis ülevaate lähiajal toimuvatest kultuurisündmustest: 

 31.05 toimub Mulgi Elamuskeskuse avamisüritus; 

 03.06 toimub järjekordne Tõrva kodukohvikute päev; 

 03.06 toimub Valgamaa laulu- ja tantsupidu Valka laululaval. Järgmisel aastal toimub 

Valgamaa laulu- ja tantsupidu Tõrva vallas, asukoht on täpsustamisel; 

 04.06 toimub Tõrvas suur lastepidu; 

 10.06 toimub Mulgi Elamuskeskuses Mulgi pidu, kus on esinemas üle 1000 artisti; 

 02.07 toimub Tõrvas Gravel Grinder, mis on jalgrattavõistlus; 

 

Samuti tehakse ettevalmistusi Tõrva Tule-Päevadeks (plaanis on teha uue kontseptsiooniga tule 

rada) ning valmistutakse Tõrva loitsuks 2024. aastal. 

 

Komisjoni liige Ülle Juht tegi märkuse, et kui ürituse reklaamplakatid on üles pandud, siis peaks 

olema võimalik ka pileteid osta sellele üritusele. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

 
(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt)  

 

Indrek Valner         Tiiu Kukk  

Juhataja         protokollija 


